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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Szili Katalin asszon y
az Országgyűlés elnöke

Írásbeli kérdé s
Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . § (2) bekezdése alapján „Miért egyetlen szervezet kapta az 500 milli ó
forint támogatást? (8)” címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztésí miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

Az FVM weblapján szerepl ő adatok szerint az Ön által vezetett Minisztérium 500 .000.000 . -
Ft, azaz félmilliárd forint támogatásban részesítette a Magyar Leader Közhasznú Egyesületet .
Az összeget egyetlen szervezet kapta . Összehasonlításként a Nemzeti Civil Alapprogram
2008. évben az észak-alföldi civil szerveztek m űködésének támogatására 431 millió forintot
költött, amibő l 1180 szervezet működését segítették . Az Ön által vezetett Minisztérium 2008 .
évben alig több mint 100 millió forintot költött az agrár szervezetek működésének
támogatására, amiből kevesebb, mint 200 szervezet részesült .

Az előbbi összehasonlító adatok is azt mutatják, hogy az egyetlen szervezetnek juttatott 50 0
millió, azaz félmilliárd forint támogatásnak igen komoly szakmai indoka kellett hogy legyen .
Bizonyára nagyon értékes és fontos feladatot, funkciót látott el a Magyar Leader Közhasznú
Egyesület és nagyon körültekintő döntés-előkészítő munka előzte meg a támogatás
odaítélését . Ezzel a támogatással - a 2006 . évi, közbeszerzésen elnyert 491 645 459 HUF +
áfa állami forrással együtt - egy nagyon komoly pénzügyi er őforrás felett rendelkezik egy
nem állami szervezet .

Az 500 .000.000.- Ft támogatáshoz kapcsolódva kérdezem :

n A támogatás kiutalása megtörtént-e, ha igen, mikor ?

Budapest, 2009. május 15,

ont Sándor
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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